

2024 阆中古城马拉松

团队名称
Group Name

领队名称
Team Leader

领队电话
Team Leader HP

领队邮箱
Team Leader email

团队总人数
Total number of teams

参赛总费用
Total Fee

单位 (盖章)
Organization(Seal)

○ 大赛为全程马拉松、半程马拉松选手提供芯片计时服务。

○ 请仔细阅读参赛选手声明后签字。

○ The competition provides chip timing services for full marathon and half marathon runners

○ Please read the following statement carefully and sign.

领队声明

- 本人确保团队成员的信息真实有效。
- 本人确保本团队所有成员已详细阅读和知悉本届赛事的“竞赛规程”，“选手参赛声明”以及“比赛风险”；且同意和保证遵守赛事所有规定事项。
- 本人确保比赛中若发生意外事件，本团队成员及家属愿意承担比赛期间所发生的个人意外风险责任，并确认不会就比赛中发生或引发的自身意外、死亡或任何形式的损失向组委会提出赔偿或追究责任。
- 本人确保本团队所有成员身心健康，也了解马拉松比赛所需承受的风险，团队成员自愿参加比赛。
- 本人确保所有团队队员参赛时均佩戴本人号码簿，保证无替跑、串跑等一切违反竞赛规程的行为。
- 本人确保本团队内的所有参赛人员个人签名均为参赛者本人亲笔签名。

领队签名

参赛选手声明

- 本人自愿报名参加2024阆中古城马拉松赛及一切相关活动（以下简称“比赛”），并将如实填写报名信息，对所填写内容的真实有效性负责；
- 本人全面理解并同意遵守阆中古城马拉松组委会（以下简称“组委会”）制订的各项规程、规则、要求及采取的措施；
- 本人知悉参加此项比赛对健康状况有特殊要求以及存在的不安全因素，同时对参赛可能存在的各种风险和意外已作出审慎的评估。本人承诺已通过正规医疗机构进行体检，并结合检查报告进行自我评估，确认自身身体和精神健康状况符合参加比赛的各项要求，已为参赛做好充分训练和必要准备。本人愿意承担自身健康原因或其他原因所致的一切风险责任，并确认不会就比赛中发生或引发的自身意外、伤亡死亡或任何形式的损失向组委会提出赔偿或追究责任；
- 本人保证在比赛过程中服从裁判和赛事工作人员的管理及指挥，在关门时间未完成比赛、身体不适及赛道出现突发状况时应主动退出比赛，并承担因本人坚持比赛所产生的全部责任与后果；
- 本人同意接受组委会在比赛期间提供的现场急救性质的医务治疗，除此之外的救治费用由本人自行承担；
- 本人授权组委会及指定媒体无偿使用本人的姓名、肖像、声音和其它个人资料用于比赛的组织和推广；
- 本人愿意接收组委会赞助商发布的相关信息；
- 本人同意组委会以我为被保险人投保了人身意外险，我确认已知悉；
- 本人同意通过组委会官方网站自助打印的形式获取全程马拉松、半程马拉松成绩证书及5公里马拉松纪念证书；
- 本人或监护人或直系家属已认真阅读并全面理解以上内容，且对上述所有内容予以确认并承担相应的法律责任；
- 本人将严格遵守安检和检录进场制度，不携带任何危险品进入赛场，维护自身或他人的人身和财产安全；保证按规定佩戴号码布和芯片，进入指定区域检录。本人保证规范自身的言行举止，爱护赛事公共设施，维护赛事良好环境，不做任何可能影响或危害赛事秩序、自身或他人人身和财产安全的危险行为；
- 本人将不随地大小便，不随地乱扔垃圾。起跑前配合环保志愿者，将手中废弃物放入垃圾袋中，保持比赛路线干净卫生，共同维护优美的赛道环境。
- 本人已经清楚地了解和认识比赛存在的风险，包括已知的、可以预见和不能预见到的风险，这些风险可能导致本人人身或财产上的损失，或第三人人身或财产损失。这些风险包括但不限于：交通事故；天气改变或自然灾害等引发的风险；湿热带来的危险，包括中暑等；自身身体状况，或伴随着活动本身的生理反应可能引发的风险；动物或昆虫可能对人体造成的伤害；其他可能面临的危险或意外和事故。本人对比赛的内容、要求、强度和风险有充分认识和理解。本人清楚自身的身体条件，完全能够安全完成赛事活动。在比赛中，若本人丧失意识，则自动委托组委会的急救志愿者采取一切手段进行急救，包括但不限于CPR心肺复苏，AED体外除颤，租用车辆或航空器进行快速转运。并保证由此产生的法律责任以及伴随的费用，均由本人承担，概不追究参与施救的急救志愿者和/或比赛组织运营机构的任何法律和经济方面的责任。在比赛中，若发生任何风险，包括但不限于伤痛、身体损伤、不可逆转的永久性身体损伤、后遗症、意外、责任以及事件伴随的经济损失，均由本人自己承担，与比赛组织运营机构无关。在比赛中，若由于本人的行为构成第三方的损失或对第三方承担责任，均由本人承担，与比赛组织运营机构无关。

Group Leader Statement

- I shall take all the responsibilities for the team members truthfully.
- I acknowledged that the group members have read the race regulations and related declaration carefully, group members have agreed with the rules and the special requirements and potential risks.
- I shall take any responsibilities of the accident that might occur due to members health condition and have no claim on the Organization Committee to any losses and responsibility arising there after.
- I confirm that members' health and mental condition are qualified for any standards of the race and acknowledge the potential risk of the race. All members participate the race on their own willingness.
- I ensure that each group member participates the race with his/her own number bib and no substitute runner is allowed.
- I ensure that the signatures of the members here upon are signed by the participants themselves.

Leader Signature

Application Statement

- I voluntarily register to participate in the 2024 Langzhong Ancient City Marathon and all related activities (hereinafter referred to as the "race"), and will truthfully fill in the registration information, responsible for the authenticity and validity of the information filled in;
- I fully understand and agree to abide by the regulations, rules, requirements, and measures formulated by the Langzhong Ancient City Marathon Organizing Committee (hereinafter referred to as the "Organizing Committee");
- I am aware of the special health requirements and unsafe factors involved in participating in this competition, and have made a careful assessment of the various risks and accidents that may exist during the competition. I promise to have undergone a medical examination at a reputable medical institution, and to conduct a self-assessment based on the examination report to confirm that my physical and mental health meets the requirements for participating in the competition. I have made sufficient training and necessary preparations for the competition. I am willing to bear all risks and responsibilities incurred due to my own health or other reasons, and confirm that I will not compensate or hold the organizing committee responsible for any accidents, injuries, deaths, or any form of losses that occur or arise during the competition;
- I guarantee to obey the management and command of the referee and event staff during the competition, and to voluntarily withdraw from the competition if the competition is not completed during the closing time, physical discomfort, or sudden conditions occur on the track, and to bear all responsibilities and consequences arising from my persistence in the competition;
- I agree to accept on-site emergency medical treatment provided by the organizing committee during the competition, and any other medical expenses shall be borne by myself;
- I authorize the organizing committee and designated media to use my name, portrait, voice, and other personal information for the organization and promotion of the competition free of charge;
- I am willing to receive relevant information released by the sponsor of the organizing committee;
- I agree that the organizing committee has insured me for personal accident insurance as the insured, and I confirm that I am aware of it;
- I agree to obtain full marathon, half marathon performance certificates, and 5km marathon commemorative certificates through self-printing on the official website of the organizing committee;
- I, my guardian or immediate family members have carefully read and fully understood the above content, and have confirmed all the above content and assumed corresponding legal responsibilities;
- I will strictly abide by the security inspection and entry system, and will not bring any dangerous goods into the venue to maintain the personal and property safety of myself or others; ensure to wear a number bib and chip according to regulations and enter the designated area for recording. I guarantee to regulate my words and behavior, take good care of public facilities for the competition, maintain a good environment for the competition, and not engage in any dangerous behavior that may affect or endanger the order of the competition, personal and property safety of myself or others;
- I will not urinate or litter anywhere. Before starting the race, cooperate with environmental volunteers to clean the waste in garbage bags to ensure the cleanliness and hygiene of the race route, and jointly maintain a beautiful race track environment.
- I have a clear understanding and understanding of the risks present in the competition, including known, foreseeable, and unforeseeable risks, which may result in personal or property damage to myself or third parties. These risks include but are not limited to: traffic accidents; Risks caused by weather changes or natural disasters; Hazards caused by dampness and heat, including heatstroke, etc.; The risks that may arise from one's own physical condition or physiological reactions associated with the activity itself; Possibilities of harm to human body caused by animals or insects; Other potential hazards or accidents and accidents. I have a full understanding and understanding of the content, requirements, intensity, and risks of the competition. I am aware of my physical condition and am fully capable of completing the event safely. If I lose consciousness during the competition, I will automatically trust the organizing committee's emergency volunteers to take all necessary measures for first aid, including but not limited to CPR (cardiopulmonary resuscitation), AED (defibrillation), renting vehicles or aircraft for rapid transfer. And I guarantee that all legal responsibilities and accompanying expenses arising from this will be borne by myself, and I will not hold any legal or economic responsibilities of the emergency volunteers and/or competition organization operating agencies involved in the rescue. During the competition, if any risk occurs, including but not limited to injuries, physical damage, irreversible permanent physical injury, sequelae, accidents, liabilities, and economic losses associated with the event, they shall be borne by themselves and have nothing to do with the competition organization and operation organization. In the competition, if my behavior constitutes a loss to a third party or is responsible to the third party, I shall bear it and have no relation to the competition organization and operation organization.